
 

PROTOKÓŁ Nr XLIII/18 

z XLIII Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu   24 maja 2018  r. 

 

Ad. 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki o godz. 9.00 otworzył XLIII sesję Rady 

Gminy Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Ilnicki oświadczył, że zgodnie      

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – 

lista obecności zał. Nr 1. Nieobecny radny Krzysztof Kleinowski i radny Daniel Szczęsny. 

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Mirosław Przysiwek, 

sekretarz p. Jolanta Kazberuk,  skarbnik p. Daniel Urbańczyk oraz zaproszeni Goście: 

Komendant Powiatowy Policji w Stargardzie p. Robert Nowak, Komendant Powiatowy PSP 

w Stargardzie p. Wojciech Siergiej, Kierownik Dzielnicowych – Policja Stargard p. Jarosław 

Kowalczuk, Komendant GZ OSP RP p. Dariusz Zagrodzki, Komendant Straży Gminnej          

p. Przemysław Gruca oraz Sołtysi/przedstawiciele Rady Sołeckiej i mieszkańcy –  lista 

obecności zał. nr 2.  

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił autopoprawkę do porządku obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XLII sesji Rady Gminy z dnia  26.04.2018 r. 

3. Bezpieczeństwo  i porządek publiczny na terenie Gminy, ochrona przeciwpożarowa. 

4. Fundusz sołecki. 

5. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2017 dla gminy Kobylanka. 

6. Informacja  o wydanych decyzjach.  

7. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Kobylanka,       w tym:  informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

8. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok              

- projekt   nr  37/18. 

11. Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr  38/18. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kobylanka dla przebiegu linii elektroenergetycznej 220 kV w obrębach 

Morzyczyn, Kobylanka, Reptowo i Zieleniewo – projekt nr 39/18. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody             

i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 40/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości – projekt    

nr 41/18. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody – projekt nr 42/18. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Gmin Cysterskich – projekt nr 43/18. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia 

okręgu wyborczego do Rady Powiatu stargardzkiego – projekt nr 44/18. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kobylanka 

– projekt nr 45/18. 

19. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  



20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie obrad.           

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XLII sesji Rady Gminy z dnia  26.04.2018 r .  

Protokół z posiedzenia XLII sesji Rady Gminy z dnia  26.04.2018 r. został przyjęty                    

w następujący sposób: za-12, przeciw-0, wstrzymał się-1  w obecności  13 radnych 

/głosowanie imienne zał.  Nr  3/. Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Bezpieczeństwo  i porządek publiczny na terenie Gminy, ochrona przeciwpożarowa. 

Komendant Powiatowy Policji w Stargardzie p. Robert Nowak poinformował, że 

sprawozdanie z działalności Rewiru Dzielnicowych III za rok 2017  zostanie przedstawione 

przez Kierownika Dzielnicowych – Policji Stargard p. Jarosława Kowalczuka, które stanowi 

zał. nr 4 do nin. protokołu. 

Na sale posiedzeń przybyli radny K. Kleinowski i radny D. Szczęsny. Ilość radnych biorących 

udział w posiedzeniu – 15. 

Komendant Powiatowy Policji w Stargardzie p. Robert Nowak dodatkowo złożył 

podziękowanie  za działalność, za dofinansowanie do pojazdu i do płatnych służb, które są 

wykorzystywane przy organizacji imprez masowych.. Poinformował, że w planach jest zakup 

małego pojazdu. Priorytetem jest bezpieczeństwo w ruchu drogowym. W planach jest 

utworzenie stanowiska kierownika posterunku. Problem jest lokalowy. Będzie możliwość 

utworzenia wtedy dodatkowych dwóch etatów policji. Aktualnie łódka jest w naprawie, która 

służy do zabezpieczenia bezpieczeństwa na akwenie wodnym.  

Sołtys sołectwa Jęczydół p. A. Ordon zgłosiła, że samochody udające się na ćwiczenia 

oznakowane i nieoznakowane pokonują nadmierna prędkość.  

Komendant policji poinformował, że zostanie na to zwrócona uwaga. 

Radny G. Kłos – dotyczy pojazdów wojskowych, które przejeżdżają przez Bielkowo                

i Kobylankę. Kto te pojazdy kontroluje? 

Komendant Policji poinformował, że pojazdy są kontrolowane pod względem prędkości. 

Radny G. Kłos – dotyczy to pojazdów zwykłych  Starów, nie pojazdy specjalistyczne. Te 

pojazdy notorycznie zwiększają prędkość.  

Komendant Policji poinformował, że za przekroczenie prędkości odpowiada kierowca. 

Zwrócimy na to uwagę. 

Komendant Powiatowy PSP w Stargardzie p. Wojciech Siergiej przedstawił sprawozdanie       

z działalności ratowniczych oraz o stanie bezpieczeństwa, ochrony przeciwpożarowej              

i zagrożeniach  pożarowych – zał. nr 5 do nin. protokołu.  

Radny K. Kleinowski – czy jest jakaś szansa na dofinansowanie do wozu bojowego dla 

Kobylanki? 

Komendant Powiatowy PSP poinformował, że najprawdopodobniej w tym roku chyba nie. 

Jest prośba, aby wprowadzić na przyszły rok w budżecie. 

Radny Z. Drohomirecki – jaka jest szansa na pozyskanie samochodu, które są wycofane           

z jednostki? 

Komendant Powiatowy PSP poinformował, że pojazdów wycofanych jest bardzo mało.  

Wójt poinformował, że od 3 lat jest zabezpieczana kwota w budżecie i w WPF. Pomimo, że  

kwota jest w budżecie to nie udało się pozyskać pojazd. Teraz kwotę przeznaczamy na remont 

remizy.  

Komendant Powiatowy PSP poinformował, że wiedzy takiej nie miał, że są zabezpieczane 

środki od 3 lat. 



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na salę obrad przybył Komendant GZ OSP 

RP p. Dariusz Zagrodzki. 

Komendant GZ OSP RP p. Dariusz Zagrodzki poinformował, że sprawa pojazdu pojawia się 

od 3 lat na posiedzeniach zarządu. Zostały ustalone priorytety, najpierw remont remizy          

w Kobylance, a później staramy się o samochody. 

Komendant GZ OSP RP poinformował, że w jednostkach OSP są braki osobowe, co jest  

najważniejszą rzeczą. 

Komendant GZ OSP RP poinformował, że zakup samochodu nie jest najważniejszą rzeczą, 

gdyż  nowe samochody generują koszty np. koszty związane z ubezpieczeniem.  Komendant 

poinformował, że w tym roku odbyły się spotkania na których  zostały wyrażone opinie 

dotyczące podziału środków finansowych. Większość środków trafiło do OSP Bielkowo 

(remont świetlicy 15 000 zł – te środki miały być przeznaczone do OSP Kobylanka. 

Uzupełnienie sprzętu – 3 400 zł. Były plany i były propozycje, aby zakupić zestaw pompowy. 

Koszt ok. 50 000 zł, z  tego 10 000 zł dofinansowanie przez Gminę. Zapadła decyzja, że nie 

będzie realizowany zakup. W 100 % jest dofinansowany zakup sprzętu  za ok. 280 000 zł  

(nowoczesna łódź do likwidacji skażeń na terenie j. Miedwie). Gmina nie ponosi rządnych 

kosztów związanych z zakupem tego sprzętu.  

Komendant GZ OSP RP poinformował, że zgodnie z ustawą o ratownictwie wodnym zostały 

ujawnione zagrożenia (przy Miedwińce i przy promenadzie). To są miejsca nie strzeżone. 

Prośba, aby w tych miejscach ustawić plansze ostrzegawcze. 

Odbywają się dyżury: 5 ratowników w weekendy i dni świąteczne,  3 ratowników w dni 

powszednie. Finansowanie jest od Wojewody i Stargardu. Dyżury planowane są od 

31.05.2018 r. 

Radny K. Kleinowski – policja powiedziała, że łódka się popsuła. Czy Bielkowo będzie miało 

dwa sprzęty pływające? 

Komendant GZ OSP RP poinformował, że chciałby mieć dwie łódki. Aktualnie wniosek 

poszedł do Warszawy. Na dzień dzisiejszy pozostajemy przy tym co mamy. Współpraca się 

układa. Bezpieczeństwo staramy się zabezpieczyć jak na najwyższym poziomie. 

Radny Ł. Biernacik – jakie są kierunki działania OSP Reptowo? 

Komendant GZ OSP RP – działania są realizowane zgodnie ze statutem. To są działania 

społeczne. Były prośby, aby od 6.00 do 16.00 były wysyłane dwie jednostki, a nie jedna. To 

są problemy osobowe.  

Jesteśmy na etapie składania wniosku. Termin do 19.06.2018 r. Jest bardzo duża lista do 

przygotowania stosownych dokumentów. Wraz z założeniem konta bankowego. Po uzyskaniu 

opinii komendanta powiatowego i wojewódzkiego. Jest to udział 1 % samorządów                   

w programie „Fundusz Sprawiedliwości”. Jest to zakup sprzętu – ratownictwo medyczne          

i drogowe. Jest opracowana ścisła lista sprzętu na który jest dofinansowanie. Nie dotyczy to 

dofinansowania do zakupu pojazdów. Wysokość dofinansowania ok. 50 000 zł. 

Radny Z. Drohomirecki – jak wygląda recertyfikacja?  Czy będzie wykonany kurs przez 

Zarząd Wojewódzki? 

Komendant GZ OSP RP p. D. Zagrodzki – kurs był już na początku roku. Środków już nie 

ma. 

Radny Z. Drohomirecki – jeżeli chodzi o składanie wniosków na ratownictwo medyczne, są 

osoby, którym kończą się badania  (uprawnienia) dlatego proszę o zorganizowanie szkolenia. 

Komendant GZ OSP RP – poinformował, że jest możliwość szkolenia dotyczącego kursu 

medycznego – pierwsza pomoc, ale trzeba zapłacić. Koszt takiego szkolenia podstawowego 

ok. 800 zł.  Recertyfikacja – to musi być egzamin kończący wydaniem zaświadczenia 

(otrzymaniem uprawnień).  



Radny Ł. Biernacik – czy była możliwość pozyskania środków  dla OSP Reptowo – dotyczy 

szkolenia członków OSP – kurs pierwszej pomocy. Dotyczy to szkolenia w zakresie pierwszej 

pomocy ze względu na powstanie kolei metropolitarnej.  

 Komendant Straży Gminnej p. Przemysław Gruca przedstawił sprawozdanie za działalności 

Straży Gminnej – zał. nr 6 do nin. protokołu. 

Radny K. Kleinowski poprosił o informacje dotyczące pojazdu. 

Komendant Straży Gminnej poinformował, że  planowana jest naprawa pojazdu. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu porządku i bezpieczeństwa publicznego, 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego w roku 2017 na terenie Gminy Kobylanka – zał. nr 7 do 

nin. protokołu.  

 

Ad. 4 

Fundusz sołecki. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykorzystania środków w ramach funduszu sołeckiego        

w 2017 roku – zał. nr 8 do nin. protokołu.  

Część środków jest kierowana na pozyskanie środków z innych projektów. Jest ich ok. 12.  

Radna Cz. Grabowska – czy środki można pozyskać na drogi gminne – naprawy? 

Skarbnik – tak  i na wspólne przedsięwzięcia z innymi sołectwami. 

 

Ad. 5 

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2017 dla gminy Kobylanka. 

Wójt przedstawił zgodnie z wymogiem ustawowym „Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej” za 

rok 2017 dla Gminy Kobylanka – zał. nr 9 do nin. protokołu. 

 

Ad. 6 

Informacja  o wydanych decyzjach.  

Sekretarz przedstawiła informację o wydanych decyzjach o ustaleniu opłaty z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości spowodowanej zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – zał. nr 10 do nin. protokołu. 

 

Ad. 7 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka,       w tym:  informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Sprawozdanie wójta stanowi zał. nr  11. 

Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Skarbnik przedstawił sytuację finansową:  
„Sytuacja finansowa  z dnia 24 maja 2018 r.  

Stan środków na rachunku bieżącym 2.932 tys.zł.  

W okresie od ostatniej sesji Rady Gminy Wójt zwiększył budżet:  

•    Zarządzeniem nr 48/2018 z dnia 26 kwietnia o kwotę 282.236,61 zł, tytułem otrzymanych dotacji   

z budżetu państwa na wypłatę zwrotu akcyzy producentom rolnym 85.038,61 zł, na oddziały 

przedszkolne 176.730,00 zł, na pomoc materialną dla uczniów 20.421,00 zł, na koszty obsługi Karty 

Dużej Rodziny 47,00 zł.  

Wyniki budżetu za 4 miesiące 2018 r.: dochody ogółem 9 947 tys.zł; wydatki ogółem 7 737 tys.zł; 

wynik budżetu 2 210 tys.zł; wynik operacyjny 2 788 tys.zł.”. 

Sekretarz przedstawiła informację o realizacji podjętych uchwał, która stanowi zał. nr zał. 12. 

 

Ad. 8 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o następujących sprawach: 



1. Została złożona autopoprawka do porządku obrad - dotyczy wprowadzenia 

dodatkowego pkt: „Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Kobylanka – projekt nr 45/18.” Na sesji uroczystej zostanie tylko wręczony 

akta nadania honorowego obywatelstwa. 

2. Odbyło się spotkanie organizacyjne w sprawie uroczystej sesji, która ma być 

połączona z uroczystościami  70 lecie Parafii w Kobylance w dniu 9.06.2018 r. 

Wójt poinformował, że radni i sołtysi są gospodarzami dlatego zaprasza wszystkich do 

uczestnictwa w uroczystości. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że każdy radny otrzyma zawiadomienie 

o uroczystej sesji. 

3. Został złożony wniosek przez wójta dotyczący wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – zał. nr 13 do 

nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie złożony wniosek, aby w pkt. 19 

było podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – projekt   

nr 46/18. 

Wniosek w obecności 15 radnych został jednogłośnie przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie  protokołu  z  posiedzenia XLII sesji Rady Gminy z dnia 26.04.2018 r.  

3. Bezpieczeństwo  i porządek publiczny na terenie Gminy, ochrona przeciwpożarowa. 

4. Fundusz sołecki. 

5. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2017 dla gminy Kobylanka. 

6. Informacja  o wydanych decyzjach.  

7. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Kobylanka,       w tym:  informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

8. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok               

- projekt  nr  37/18. 

11. Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr  38/18. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kobylanka dla przebiegu linii elektroenergetycznej 220 kV w obrębach 

Morzyczyn, Kobylanka, Reptowo i Zieleniewo – projekt nr 39/18. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody             

i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 40/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości – projekt    

nr 41/18. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody – projekt nr 42/18. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Gmin Cysterskich – projekt nr 43/18. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia 

okręgu wyborczego do Rady Powiatu stargardzkiego – projekt nr 44/18. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kobylanka 

– projekt nr 45/18. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – projekt          

nr 46/18. 



20. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad.           

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Cz. Grabowska: 

– dotyczy drogi Cisewo-Wielichówko – dotyczy naprawy w ramach gwarancji, są coraz 

większe dziury, 

-  dotyczy wycinki 8 szt. drzew, 

- przetarg ma się odbyć 9-10.05 a teraz dowiadujemy się, że w czerwcu? 

Radny J. Malinowski: 

 – prosi o sprecyzowanie do 8.06, a następnie do 8.07 tylko to jest niedziela. 

- sprawa rowów (druga strona) jaki stan jest, 

- kto podpisał skargę, jaki radny. 

Radny K. Kleinowski – jaki będzie stan zadłużenia po realizacji inwestycji na koniec 

kadencji? 

Radna A. Grzyb: 

-  dotyczy boiska w Jęczydole i Bielkowie – jakie jest dofinansowanie? 

- dotyczy poz. 110 z rejestru umów – przygotowanie wniosku – o jaką kwotę Gmina się 

zwróciła? 

Radna J. Kisielewska – dotyczy etatów policji i straży – proponuję się, aby zastanowić się,  

obsada dwóch etatów jest za mała. Powinna być większa ilość strażników. 

Radna A. Adamczyk – na jakim etapie są rowy? 

Radny D. Szczęsny – dotyczy ul. Wilgi i Czapli w Morzyczynie – droga jest nie przejezdna, 

są krzaki do wycięcia. 

Radna Z. Drohomirecki – tablica bardzo ważna – służby ratownicze. 

Radna A. Grzyb – czy Pan się zapytał o przekroczeniu prędkości przez kierowców pojazdów 

wojskowych? 

Sołtys sołectwa Kobylanka p. D. Bagińska – zgłosiła przycinkę drzew na ścieżce rowerowej – 

dla bezpieczeństwa rowerzystów). 

Radna J. Kisielewska – wyjazd z os. Zielonego w Kobylance jest bardzo niewidoczny. 

Radny K. Kleinowski – kto jest odpowiedzialny za ścieżkę rowerową – jest bardzo dużo 

szkła. 

Radny G. Kłos: 

 – prośba, aby zgłosić w Zarządzie  Dróg Wojewódzkich ( dotyczy zakrętu Kobylanka-

Bielkowo – duże dziury, dokończenie poboczy). 

- dotyczy postoju przy poczcie w Kobylance. Utwardzenie terenu przy sklepie LEWIATAN 

dla osób korzystających z poczty w Kobylance.  

Sołtys sołectwa Kobylanka – proponuje, aby zastanowić się nad wykorzystaniem terenu przy 

poczcie w Kobylance. 

Radna J. Kisielewska poinformowała, że sprawa zostanie ustalona z dyrektorem poczty. 

Radny M. Ilnicki: 

- czy jest pomysł zagospodarowania terenu po komisie przy OSiR w Zieleniewie? 

- była informacja dotyczy boiska gminnego (płyta, szatnie) – czy jest podjęte działanie, jaki 

byłby to koszt? 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok  - projekt           

nr  37/18. 



Skarbnik uzasadnił projekt uchwały zał.14  wraz z autopoprawką zał. nr 15 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 37/18: 

„Dokonuje się zmiany planu dochodów budżetu Gminy Kobylanka na rok 2018, w związku                     

z wykonaniem bieżącym po stronie wpływów, z następującym uzasadnieniem: 

Dział Rozdz. § 
Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

710 71004 0960 3 275,00   Darowizny. 

756 75615 0910 51 100,00   Odsetki od zaległości podatkowych. 

758 75814 8120 915,00   Odsetki od udzielonej pożyczki. 

801 80101 0750 850,00   Najem i dzierżawa w oświacie. 

801 80101 0750 2 000,00   Dochody realizowane przez SP Reptowo. 

801 80101 0970 32 000,00   Dochody realizowane przez SP Reptowo. 

801 80104 0940 8 065,00   Zwroty dotacji z lat poprzednich. 

852 85216 0940 604,00   Dochody realizowane przez GOPS. 

852 85219 0920 1,00   Dochody realizowane przez GOPS. 

852 85219 0970 31,00   Dochody realizowane przez GOPS. 

852 85228 0970 462,00   Dochody realizowane przez GOPS. 

855 85501 0940 2 500,00   Dochody realizowane przez GOPS. 

855 85502 0920 10,00   Dochody realizowane przez GOPS. 

855 85502 0940 2 588,00   Dochody realizowane przez GOPS. 

900 90002 0910 250,00   Odsetki od zaległości z opłat za gospodarowanie odpadami. 

900 90019 0640 11,00   Wpływy z egzekucji opłat z ochrony środowiska. 

900 90019 0690 5 820,00   Wpływy z egzekucji opłat z ochrony środowiska. 

900 90019 0690 8 000,00   Wpływy z opłat środowiskowych. 

900 90019 0920 340,00   Wpływy z egzekucji opłat z ochrony środowiska. 

900 90095 0570 300,00   Wpływy z egzekucji opłat z ochrony środowiska. 

Dokonuje się również korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego zestawienia: 

Dział Rozdz. §  Wydatki  Uzasadnienie 



Zwiększenie Zmniejszenie 

700 70005 6050 

 
73 270,00 

Zmniejszenie limitu w 2018 r. na zadanie - Budowa 

mieszkania socjalnego w Reptowie na działce 221/4. 

700 70005 6050 380 000,00 

 

Zakup i modernizacja budynku na potrzeby socjalne             

w Reptowie. 

750 75075 4300 30 000,00 

 
Organizacja Dni Kobylanki. 

754 75412 2360 6 160,00 

 
Dotacje dla stowarzyszeń OSP. 

801 80101 6050 

 
1 018 234,00 

Zmniejszenie limitu na realizację zadania pn. "Rozbudowa 

budynku Szkoły Podstawowej w Kobylance wraz z budową 

infrastruktury komunikacyjnej i parkingów". 

801 80103 4300 

 
176 730,00 Przeniesienia niewykorzystanych środków. 

854 85495 2360 

 
35 000,00 Zmniejszenie limitu na dotacje. 

855 85504 2830 6 196,00 

 

Uzupełnienie planu wydatków na placówkę wsparcia 

dziennego. 

 

Z związku z nierozstrzygnięciem przetargu na rozbudowę Szkoły Podstawowej w Kobylance, dokonuje 

się zmniejszenia limitu wydatków na to zadanie do wysokości stanu pierwotnego, celem ponownego 

ustalenia kwot do ponownego przetargu. W związku z powyższym zmniejszeniu ulegnie również 

deficyt, jak i zapotrzebowanie na jego sfinansowanie   z przychodów do budżetu. 

Nowym zadaniem, które zostaje zaproponowane do sfinansowania w roku bieżącym, jest zakup          

i modernizacja na potrzeby socjalne, budynku w Reptowie dz. Nr 179/8 (nr posesji 79). 

Pozostałe zwiększenia, dokonane w wyniku przeniesień między działami budżetu, zapewnią: 

✓ promocję Gminy Kobylanka wskutek organizacji Dni Kobylanki – Odpustu w parafii 

pw. Św. Antoniego wraz z obchodami jubileuszu jej 70-lecia, 

✓ dotacje dla OSP  z przeznaczeniem na uzupełnienie umundurowania, 

✓ uzupełnienie limitu wydatków na placówkę wsparcia dziennego.” 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu uchwały nr 37/18: 

„W projekcie uchwały nr 37/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok, 

wprowadza się zmiany treści załącznika nr 2 do uchwały, według załącznika do niniejszej 

autopoprawki. 

Uzasadnienie 



Przedłożona autopoprawka nie dotyczy zawartości zmian budżetu, natomiast korekcie ulegają pozycje 

dotyczące kwot przed zmianą (budżet uległ zmianie w okresie między złożeniem projektu a sesją Rady) 

w działach: 750, 754 oraz w wierszu podsumowującym „Wydatki razem”. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny J. Malinowski – poinformował, że wszyscy chcemy jednogłośnie zwiększyć. Teraz 

należy zabezpieczyć kwotę 1 000 000 zł. 

Radna A. Grzyb – budowa jest III etapowa, czy w tym sygnalizacja jest zawarta? 

Wójt poinformował, budowa bez drogi i sygnalizacji. 

Radna A. Grzyb – skierowała pytanie do p. wójta-kiedy będzie sygnalizacja i droga? 

Wójt poinformował, że w tej chwili tylko szkoła. Nie będzie budowy drogi i sygnalizacji. 

Wyłączam to z projektu. 

Radna A. Grzyb – gdzie to jest w budżecie? 

Skarbnik poinformował, że nie musi być tego w budżecie. 

Wójt poinformował, że dokumentacja jest jedna: droga, sygnalizacja i szkoła. Teraz będzie 

tylko budowa szkoły. 

Radna A. Grzyb – poinformowała, że popiera radnego  Malinowskiego. Należy zabezpieczyć 

aby wykonawca nam się nie wycofał. 

Wójt poinformował, podporządkuję się państwu. Nie pokazujemy takich kwot. Do przetargu 

będzie jeszcze sesja. Są sygnały ile jest w budżecie na daną sytuację. 

Radna A. Grzyb – czy został dopełniony obowiązek? 

Wójt – poinformował, że procedowanie odbyło się zgodnie z prawem. Nie ma żadnych 

uchybień. 

Radna A. Grzyb – czy był poinformowany wykonawca dotyczy podpisania umowy? 

Wójt – poinformował, że zostało wysłane zawiadomienie pisemne. 

Radna A. Grzyb – czy po sesji pan powiadomił wykonawcę, że jest wybrany? 

Wójt – poinformował, że było uzgodnienie przed sesją, a w piątek było umówione, że 

przyjeżdżają do umowy. 

Radny G. Kłos poinformował, że rodzice działali w interesie remontu szkoły. 

Wójt – odniósł się do protestu dotyczącego szkoły w Kobylance. 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

Radny J. Malinowski złożył wniosek dotyczący wykreślenia z § 2 pkt. 2 i § 3 pkt. 1. 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

Radny Malinowski ponowił wniosek dotyczący wykreślenia z § 2 pkt. 2 i § 3 pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie powyższy wniosek, który został 

przyjęty w wyniku głosowania w następujący sposób:za-10, przeciw-0, wstrzymał się-5          

w obecności 15 radnych. 

Wniosek został przyjęty. 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek formalny dotyczący przywrócenia pierwotnej 

treści projektu uchwały nr 37/18, która została przedstawiona przez projektodawcę-wójta. 

Radny G. Kłos – czy ta forma jest zgodna? 

Sekretarz – nie potrafię tego powiedzieć w tym momencie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o przywrócenie pierwotnej 

treści projektu uchwały nr 37/18, który został przegłosowany w następujący sposób:za-8, 

przeciw-1, wstrzymał się-6 w obecności 15 radnych.  

Wniosek został przyjęty. 

Rada Gminy w obecności 15  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 7, przeciw 

- 5, wstrzymał się – 3 - uchwała nr  XLIII/307/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy 



Kobylanka na 2018 rok – zał. nr  16/głosowanie imienne – zał. nr  17/. Uchwała została 

podjęta wraz  z autopoprawką.  

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028 – projekt nr  38/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały zał.18  wraz z autopoprawką zał. nr 19. 

Uzasadnienie do projektu uchwały nr 38/18: 

„Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku z ze limitów na zadania inwestycyjne oraz zwiększeniem wyniku i zmniejszeniem 

przychodów budżetu.” 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu uchwały nr 38/18: 

„W projekcie uchwały nr 38/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2018-2028, nadaje się nową treść w wierszu 1.1.2.1. tabeli w załączniku nr 2 do 

uchwały, według następującego brzmienia: 

L.p. Nazwa i cel przedsięwzięcia 

Jednostka 

organizacyjna 

odpowiedzialna za 
realizacje lub 

koordynująca 

wykonywanie 
przedsięwzięcia 

Okres realizacji 
Łączne nakłady 

finansowe 

Nakłady w 

latach – 2018 r. 

1.1.2.1 

Zagospodarowanie terenu rekreacyjno-

wypoczynkowego oraz remont budynku 

sanitarnego na Campingu 104 „Miedwie”, 
położonym nad jeziorem Miedwie w 

miejscowości Zieleniewo, Gmina Kobylanka 

Urząd Gminy 

Kobylanka 
2018 2018 379 500,00 379 500,00 

Uzasadnienie 

Zmiana zadania inwestycyjnego w wykazie przedsięwzięć wynika z wyższego priorytetu oraz z faktu, iż 

finansowanie ze źródeł zewnętrznych na to zadanie jest zagwarantowane.” 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką. 
 

Rada Gminy w obecności 15  radnych podjęła w następujący sposób uchwałę: za – 7, przeciw 

- 4, wstrzymał się – 4 - uchwała nr  XLIII/308/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2018-2028  – zał. nr  20/głosowanie imienne 

– zał. nr  21/. Uchwała została podjęta wraz  z autopoprawką.  

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kobylanka dla przebiegu linii elektroenergetycznej 220 kV w obrębach Morzyczyn, 

Kobylanka, Reptowo i Zieleniewo – projekt nr 39/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały zał. nr 22: 

„Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego stanowi szczegółowy dokument 

kształtowania polityki przestrzennej na terenie danej gminy. Celem sporządzenia 
przedmiotowego planu jest umożliwienie przebudowy linii elektroenergetycznej 220 kV 



w relacji Morzyczyn – Recław oraz Morzyczyn – Police, która stanowi istotny element 
krajowego systemu elektroenergetycznego.  

Zgodnie z uchwałą Nr XXXIII/221/17 Rady Gminy Kobylanka z dnia 22 czerwca 
2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kobylanka w obrębach Morzyczyn, Kobylanka, Reptowo i Zieleniewo 
obszar planu obejmuje teren o powierzchni 19,74 ha położony w korytarzu istniejącej linii. 
Plan obejmuje pas terenu o szerokości 50 m – po 25 m od osi linii elektroenergetycznej 
podlegającej przebudowie. Przedmiotem ustaleń planu są w szczególności: 

a) tereny infrastruktury elektroenergetycznej (E1, E2, E3, E4, E5, E6, E7, E8, E9, E10, 
E11 i E12), 

b) teren infrastruktury elektroenergetycznej – stacja elektroenergetyczna (EN), 
c) tereny rolnicze (R1, R2, R3, R4, R5, R6, R7, R8, R9, R10, R11 i R12), 
d) tereny zieleni nieurządzonej (ZN1 i ZN2), 
e) tereny wód powierzchniowych (WS1, WS2, WS3, WS4, WS5, WS6 i WS7), 
f) tereny publicznej drogi ekspresowej (KDS1, KDS2, KDS3), 
g) teren publicznej drogi lokalnej (KDL), 
h) tereny publicznych dróg dojazdowych (KDD1, KDD2 i KDD3), 
i) tereny dróg wewnętrznych (KDW1, KDW2, KDW3, KDW4 i KDW5). 

 

Ustalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie naruszają 
ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kobylanka. Zapisy planu wykazują ponadto zgodność z wynikami analizy aktualności 
dokumentów planistycznych, o której mowa w art. 32 ust. 1. ustawy z dnia 27 marca 2003 r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2017 r., poz. 1073 ze zm.). 
Analiza ta została przyjęta uchwałami Nr XLVII/283/14 oraz XLVII/284/14 Rady Gminy 
Kobylanka z dnia 30 października 2014 r. Należy również stwierdzić, że nie występuje 
konflikt pomiędzy ustaleniami przedmiotowego planu a zapisami Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Województwa Zachodniopomorskiego. 

Uwarunkowania przyrodnicze i kulturowe dotyczące obszarów objętych planem 
zamieszczone zostały w opracowaniu ekofizjograficznym oraz prognozie oddziaływania 
ustaleń planu na środowisko. Z kolei zgodnie z wynikami prognozy skutków finansowych, 
realizacja ustaleń planu nie wywoła kosztów dla budżetu gminy z tytułu budowy 
infrastruktury, przyniesie natomiast dochody z tytułu podatku od nieruchomości. 

Wymogi wynikające z zapisów art. 1 ust. 2-4 ww. ustawy zostały uwzględnione 
w przedmiotowym planie w następujący sposób: 

• wymagania ładu przestrzennego, w tym urbanistyki i architektury 

Przedmiotowy plan ma charakter regulacyjny i odnosi się przede wszystkim do istniejących 
form zagospodarowania. Ustalenia planu nie kształtują nowych struktur, ale jednocześnie 
pozwalają na zachowanie ładu przestrzennego, m.in. poprzez zakaz lokalizacji budynków 
i wiat (za wyjątkiem terenu istniejącej stacji elektroenergetycznej „Morzyczyn”).    

• walory architektoniczne i krajobrazowe 

Zarówno obiekty istniejące na terenie objętym planem, jak i obiekty planowane z racji 
pełnionych funkcji (infrastruktura) mają znikome możliwości kształtowania walorów 
architektonicznych i krajobrazowych. Z powyższego względu aspekt ten można uznać za 
nieistotny. Należy również przyjąć, że realizacja ustaleń planu nie wpłynie na walory 
architektoniczne i krajobrazowe otoczenia.  

• wymagania ochrony środowiska, w tym gospodarowania wodami i ochrony gruntów 
rolnych i leśnych  



Ustalenia planu uwzględniają środowiskowe uwarunkowania przedmiotowego terenu. 
Pomimo braku obszarów chronionych oraz cennych obiektów przyrodniczych, w planie 
przyjęto szereg założeń służących ochronie środowiska przyrodniczego, tj. nakazy 
ograniczenia emisji i uciążliwości inwestycji, nakaz rekultywacji terenu, ochrona wód 
powierzchniowych, a także zapewnienie dużego udziału powierzchni biologicznie czynnej. 
Na terenie objętym planem nie występują grunty leśne i grunty rolne objęte ochroną.  

• wymagania ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków oraz dóbr kultury współczesnej 

Ustalenia planu uwzględniają kulturowe uwarunkowania przedmiotowego terenu. Plan ustala 
strefę ochrony konserwatorskiej zabytków archeologicznych, dla części stanowiska 
archeologicznego położonego w granicach terenów E9 i R8. Ponadto zapisy planu regulują 
postępowanie względem zaewidencjonowanych oraz nowo odkrytych zabytków 
archeologicznych.  

• wymagania ochrony zdrowia oraz bezpieczeństwa ludzi i mienia, a także potrzeby osób 
niepełnosprawnych 

Ze względu na charakter planowanego zagospodarowania (tj. linia elektroenergetyczna 
wysokiego napięcia), na terenie objętym planem wprowadzono zakaz lokalizacji budynków 
i wiat (za wyjątkiem terenu istniejącej stacji elektroenergetycznej „Morzyczyn”). Ustalenia 
planu zawierają wspomniane wcześniej nakazy ograniczenia emisji i uciążliwości inwestycji. 
W granicach planu zasadniczo nie przewiduje się lokalizacji obiektów wymagających 
dostosowania do potrzeb osób niepełnosprawnych. Wyjątek stanowią ewentualne ciągi 
piesze w terenach dróg publicznych KDL i KDD, dla których plan dopuszcza realizację 
właściwych rozwiązań w przedmiotowym zakresie.     

• walory ekonomiczne przestrzeni  

Istniejące zagospodarowanie mocno determinuje walory ekonomiczne przestrzeni. Z tego 
względu należy uznać, że przewidywane zagospodarowanie (tj. przede wszystkim 
utrzymanie obecnych funkcji) nie wpłynie na zmianę atrakcyjności i wartości gruntów.  

• prawo własności  

Ze względu na przewidywane zagospodarowanie (tj. przede wszystkim utrzymanie obecnych 
funkcji), należy przyjąć, że ustalenia planu nie wpłyną na zmianę wykonywania prawa 
własności. 

• potrzeby obronności i bezpieczeństwa państwa  

Na terenie objętym planem, ani w jego bezpośrednim sąsiedztwie nie znajdują się obiekty 
związane z obronnością. Podstawowym celem sporządzenia przedmiotowego planu było 
zapewnienie sprawnej przebudowy ważnej linii elektroenergetycznej. Należy zaznaczyć, że 
modernizacja linii elektroenergetycznych jest przedsięwzięciem o znaczeniu ponadlokalnym 
i wraz z innymi działaniami rozwojowymi w sektorze produkcji i dystrybucji energii, służy 
wzmacnianiu bezpieczeństwa energetycznego zarówno regionu, jak i całego kraju. 

• potrzeby interesu publicznego  

Podstawowy cel przedmiotowego planu (modernizacja linii elektroenergetycznej), służy 
szeroko pojętym potrzebom interesu publicznego. Jednocześnie zapisy planu nie wpływają 
negatywnie na interes publiczny w pozostałym zakresie.  

• potrzeby w zakresie rozwoju infrastruktury technicznej, w szczególności sieci 
szerokopasmowych 



Ustalenia planu zapewniają szerokie możliwości rozwoju infrastruktury technicznej, 
dopuszczając lokalizację obiektów infrastruktury na całym objętym obszarze.   

• zapewnienie udziału społeczeństwa w pracach nad miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego, w tym przy użyciu środków komunikacji 
elektronicznej  

Procedura planistyczna wykonana dla przedmiotowego planu gwarantowała udział 
społeczeństwa w pracach nad planem zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

• zachowanie jawności i przejrzystości procedur planistycznych 

Procedura planistyczna wykonana dla przedmiotowego planu cechowała się jawnością 
i przejrzystością na wszystkich etapach prac. 

• potrzeba zapewnienia odpowiedniej ilości i jakości wody, do celów zaopatrzenia ludności 

Ze względu na brak na terenie objętym planem istniejącej i planowanej zabudowy 
przeznaczonej na stały pobyt ludzi, plan nie ustala zasad zaopatrzenia w wodę. 
Jednocześnie zapisy planu pozwalają na zapewnienie zaopatrzenia w wodę zarówno terenu 
planu jak i terenów sąsiednich (możliwy przebieg wodociągów). Ponadto zapisy planu 
nakazują postępować zgodnie z przepisami odrębnymi, ustalonymi dla obszaru ochrony 
pośredniej strefy ochronnej ujęcia wody powierzchniowej „Miedwie” z jeziora Miedwie, 
w granicach którego znajduje się obszar objęty planem. 

• występowanie interesu publicznego i interesów prywatnych  

Ustalenia planu realizują potrzeby interesu publicznego, jednocześnie nie naruszając 
interesów prywatnych. W trakcie trwania procedury planistycznej nie wpłynęły żadne wnioski 
ani uwagi ze strony społeczeństwa. 

• zasady właściwego kształtowania nowej zabudowy  

Ustalenia planu spełniają wymagania ładu przestrzennego oraz efektywnego 
gospodarowania przestrzenią, ponieważ przede wszystkim regulują obecne formy 
zagospodarowania i nie powodują rozpraszania układów urbanistycznych – lokalizacja 
budynków nie jest możliwa (za wyjątkiem terenu istniejącej stacji elektroenergetycznej 
„Morzyczyn”).  

 
 

Salę posiedzeń opuścił radny  D. Dąbkowski. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 

14. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Salę posiedzeń opuściła  radna A. Grzyb. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 13. 

Rada Gminy w obecności 13  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                        

nr  XLIII/309/18 w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kobylanka dla przebiegu linii elektroenergetycznej 220 kV w obrębach Morzyczyn, 

Kobylanka, Reptowo i Zieleniewo – zał. nr  23/głosowanie imienne – zał. nr  24/. Uchwała 

została podjęta.  



Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody             

i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 40/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały zał. nr 25: 

„Na podstawie  art. 8 Ustawa z dnia 27 października 2017 r. o zmianie ustawy  

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz niektórych 

innych ustaw (Dz. U. poz. 2180). przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne opracowują  

i przedstawiają radom gmin projekty regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

 W związku z powyższym w dniu 24 kwietnia 2018 r. Zarząd Wodociągów 

Zachodniopomorskich przesłał do Urzędu Gminy w Kobylance projekt Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kobylanka. 

 Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu        

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (tj. Dz. U. z 2017 r. poz. 328 z późn. zm.) Rada 

Gminy, na podstawie projektów regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

opracowanych przez przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje  

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, zawiadamiając o tym przedsiębiorstwa 

wodociągowo-kanalizacyjne.” 

Na salę posiedzeń przybył radny D. Dąbkowski. Ilość radnych obecnych na sali posiedzeń – 

14. 

Salę posiedzeń opuściła radna J. Kisielewska. Ilość radnych obecnych na Sali posiedzeń – 13. 

Wice przewodniczący Komisji ds. Społecznych J. Malinowski przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Salę posiedzeń opuściła  radna A. Grzyb. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 13. 

Na sale posiedzeń przybyła radna A. Grzyb. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 

14. 

Radny G. Kłos – czy indywidualny mieszkaniec może zwrócić się o posadowienie hydrantu? 

Wójt – poinformował, że zgodnie z nowymi przepisami opinia strażacka, a na terenach 

wcześniejszych do zarządcy (Gminy). Wniosek hydrant i wodociąg. 

Rada Gminy w obecności 14  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLIII/310/18 w sprawie przygotowania projektu „Regulaminu dostarczania wody                       

i odprowadzania ścieków” na terenie Gminy Kobylanka – zał. nr  26/głosowanie imienne – 

zał. nr  27/. Uchwała została podjęta.  

Na salę posiedzeń przybyła radna J. Kisielewska. Ilość radnych biorących udział                     

w posiedzeniu  – 15. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości – projekt nr 41/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zał. nr 28: 



„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

nabycie oraz zbycie każdej nieruchomości Gminy Kobylanka  - wymaga zgody Rady Gminy.  

 W związku z realizacją inwestycji drogowej drogi gminnej relacji Bielkowo - Nieznań  

zaistniała konieczność pozyskania gruntów oznaczonych geodezyjnie działką nr 148/1,           

o powierzchni 590 m2,  w obrębie Rekowo. W tej sytuacji właścicielce nieruchomości 

zaproponowano zamianę gruntów, na co właścicielka wyraziła zgodę. 

W wyniku proponowanej zamiany Gmina odda Pani ………………………… ze swoich 

zasobów komunalnych działkę nr 150/2 o powierzchni 590 m2 w obrębie Rekowie. 

W związku z powyższym podjęcie proponowanej uchwały jest zasadne.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                        

nr  XLIII/311/18 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości – zał.                         

nr  29/głosowanie imienne – zał. nr  30/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody – projekt nr 42/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zał. nr 31: 

„W trakcie przeglądu drzew pomnikowych w Niedźwiedziu  stwierdzono, że dąb szypułkowy                 

o obwodzie pnia 420 cm, rosnący w sąsiedztwie remizy strażackiej, jest całkowicie uschnięty.  

 Biorąc powyższy fakt pod uwagę należy stwierdzić, że ww. drzewo niewątpliwie 

utraciło walory przyrodnicze, ze względu na które zostało uznane za pomnik przyrody. Stan 

zdrowotny ww. drzewa oraz jego usytuowanie  powodują także zagrożenie dla 

bezpieczeństwa publicznego. 

Zgodnie z art. 44 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody ustanowienia 

lub zniesienia formy ochrony przyrody, takiej jak pomnik przyrody, dokonuje rada gminy        

w drodze uchwały po uzgodnieniu projektu uchwały z właściwym regionalnym dyrektorem 

ochrony środowiska. Zniesienie formy ochrony przyrody może nastąpić m.in. ze względu na 

utratę wartości przyrodniczej, ze względu na które ustanowiono formę ochrony lub na 

zagrożenie bezpieczeństwa powszechnego. 

Zgodnie z art. 44 ust. 3a ww. cytowanej ustawy projekt uchwały zastał uzgodniony                           

z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Szczecinie, który wydał                          

w przedmiotowej sprawie pismo znak: WOPN-OG.623.10.2018.AR z dnia 29 marca 2018 r.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 



Rada Gminy w obecności 15  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLIII/312/18 w sprawie zniesienia pomnika przyrody – zał. nr  32/głosowanie imienne – 

zał. nr  33/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Gmin Cysterskich – projekt nr 43/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwały zał. nr 34: 

„Celem stowarzyszenia jest między innymi ; 

✓ renowacja zabytków ruchomych związanych z przeszłością Cystersów, 

✓ działalność popularyzatorska, wystawiennicza, wydawnicza; 

✓ adaptacja wybranych obiektów na potrzeby społeczeństwa poszczególnych gmin zrzeszonych 

w Stowarzyszeniu, w tym na cele oświaty, kultury i sportu; 

Powyższe cele są realizowane poprzez między innymi : 

✓ organizowanie działalności  badawczej, szkoleniowej i wydawniczej; 

✓ pozyskiwanie środków finansowych krajowych i zagranicznych w celu wspierania ochrony 

dziedzictwa cysterskiego; 

Przystąpienie gminy Kobylanka do Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Gmin Cysterskich stwarza 

możliwość zwiększenia  zasięgu działań promujących Kobylankę oraz możliwość pozyskania 

dodatkowych środków na ochronę dziedzictwa cysterskiego.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLIII/313/18 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Gmin Cysterskich – zał. nr  35/głosowanie imienne – zał. nr  36/. Uchwała 

została podjęta.  
 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 

wyborczego do Rady Powiatu stargardzkiego – projekt nr 44/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zał. nr 37: 

„Zarząd Powiatu Stargardzkiego pismem SZ.501.1.2018.ZE1 z dnia 24.04.2018 r.  wystąpił  

z wnioskiem o zaopiniowanie utworzenia w wyborach do Rady Powiatu Stargardzkiego 

okręgu wyborczego obejmującego gminy: Stargard, Stara Dąbrowa, Kobylanka. 

 Zgodnie z art. 454 § 6 ustawy z dnia 5 stycznia 2011r. - Kodeks wyborczy  

(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 754), łączenie dwóch lub więcej gmin w celu utworzenia okręgu 

wyborczego wymaga zasięgnięcia opinii rad tych gmin. 

Obowiązek łączenia gmin w okręgi wyborcze wynika pośrednio z art. 453 Kodeksu 

Wyborczego zgodnie z którym w okręgu wyborczym wybiera sie od 3 do 10 radnych. 

Koniecznym zatem jest połączenie tych gmin w jeden okręg. 



 W związku z powyższym proszę o pozytywne zaopiniowanie przedstawionej 

propozycji utworzenia okręgu wyborczego obejmującego gminy: Stargard, Stara Dąbrowa, 

Kobylanka.” 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 15  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLIII/314/18 w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu 

wyborczego do Rady Powiatu stargardzkiego – zał. nr  38/głosowanie imienne – zał. nr  39/. 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kobylanka – projekt 

nr 45/18. 

Przewodniczący Rady Gminy uzasadnił projekt uchwały zał. nr 40: 

„Projekt uchwały o nadaniu Honorowego Obywatelstwa dla Jego Ekscelencji Księdza 

Arcybiskupa Jana Romeo Pawłowskiego wnoszą  radni oraz wójt gminy Kobylanka. 

Inspiracją, do podjęcia starań związanych  z zaproszeniem Jego Ekscelencji do Gminy 

Kobylanka, a nadto pragnienie włączenia osoby Księdza Arcybiskupa w poczet Pierwszych 

Obywateli Gminy Kobylanka są jego zasługi, jakie wniósł i ciągle wnosi na rzecz rozwoju 

Kościoła Katolickiego na Świecie. Szczególny dar Ducha, którym został obdarowany złożył 

na ołtarzu dyplomacji, ofiarując owoce swej codziennej pracy Biskupowi Rzymu. 

Okolicznością godną, nadania Jego Ekscelencji Arcybiskupowi Janowi Romeo 

Pawłowskiemu Honorowego Obywatelstwa Gminy niech będzie uroczystość 70’lecia 

powrotu Kościoła Katolickiego na nasze ziemie, poprzez ustanowienie - w roku 1948 - Parafii 

św. Antoniego w Kobylance. Okolicznością nadto wyjątkową włączenia osoby Arcybiskupa 

Jana w poczet Kobylańczyków niech pozostaje  rok szczególny, 2018, zwieńczający sobą 

100’ lecie Odzyskania Niepodległości przez Polskę.   

Zawarte w niniejszym uzasadnieniu inspiracje i wszystkie okoliczności nadania 

Honorowego Obywatelstwa Ks. Abp Janowi Romeo Pawłowskiemu niech pozostają 

jednocześnie Wielkim Podziękowaniem dla Stolicy Apostolskiej, Podziękowaniem 

Biskupom Rzymu za wkład wniesiony w budowę tożsamości wspólnotowej Polaków 

mieszkających na Pomorzu Zachodnim.  

„Dobrym jest dopiero dobro, zwieńczone dobrem kolejnym”. Niechaj zatem dzieło 

zapoczątkowane niniejszą uchwałą będzie potwierdzającym się - bez końca – Dobrem. 

Składamy pierwsze z tych dóbr z uchwały tej zrodzone, ku jego pomnożeniu, Księdzu 



Stefanowi, Kardynałowi Wyszyńskiemu, Prymasowi Tysiąclecia, któremu dzieło to 

zawierzamy i pomnikiem - na cześć jego osoby - dzisiaj pieczętujemy.  

 

Abp Jan Romeo Pawłowski urodził się 23 listopada 1960 w Biskupcu jako pierwszy          

z czterech synów Stanisława i Magdaleny. Szkoły: podstawową oraz średnią skończył       

w Toruniu, po ukończeniu których, w 1979 roku wstąpił do Prymasowskiego Wyższego 

Seminarium Duchownego w Gnieźnie. Tytuł magistra teologii uzyskał na ówczesnym 

Papieskim Wydziale Teologicznym w Poznaniu. 1 czerwca 1985 w bazylice prymasowskiej 

w Gnieźnie przyjął święcenia kapłańskie z rąk kard. Józefa Glempa. 

W latach 1985–1987 pracował jako wikariusz w parafii farnej św. Marcina i św. Mikołaja 

w Bydgoszczy, pełniąc jednocześnie funkcję sekretarza ówczesnego wikariusza 

biskupiego dla Bydgoszczy biskupa Jana Wiktora Nowaka. 

W roku 1987 podjął studia na Papieskim Uniwersytecie Gregoriańskim, gdzie w roku 1991 

uzyskał tytuł doktora prawa kanonicznego. Równocześnie na Papieskiej Akademii 

Kościelnej kontynuował studia przygotowujące do służby dyplomatycznej.  

1 lipca 1991, po skończonych studiach na Papieskim Uniwersytecie Gregoriańskim podjął 

pracę w służbie dyplomatycznej Stolicy Apostolskiej, a później funkcję sekretarza 

Nuncjatury Apostolskiej w kilku państwach Afryki oraz Azji. Był też wieloletnim radcą 

Nuncjatur Apostolskich w Brazylii i we Francji. 

1 lipca 1991 roku, po skończonych studiach na Papieskim Uniwersytecie Gregoriańskim 

rozpoczął służbę w dyplomacji Stolicy Apostolskiej, sprawując początkowo funkcję 

attaché, a później funkcję sekretarza Nuncjatury Apostolskiej w Kongo, RPA, Czadzie, 

Tajlandii, Brazylii i Francji. Od końca 2002 roku pełnił posługę w watykańskim 

Sekretariacie Stanu, w Sekcji do Spraw Relacji z Państwami. 

W 1993 roku został mianowany kapelanem Jego Świątobliwości Papieża Jana Pawła II,      

a w roku 2005 prałatem honorowym Jego Świątobliwości. Zna włoski, angielski, francuski, 

rosyjski, niemiecki i portugalski.  

18 marca 2009 roku Benedykt XVI mianował go nuncjuszem apostolskim w Republice 

Konga (Brazzaville) i Gabonie, wynosząc jednocześnie do godności arcybiskupa,  

przydzielając mu stolicę tytularną w Sejnach. 

30 kwietnia 2009 w Bydgoszczy został konsekrowany na biskupa przez kardynała 

Tarcisio Bertone, sekretarza stanu Stolicy Apostolskiej. 

7 grudnia 2015 Papież Franciszek mianował abp Jan Romeo Pawłowskiego delegatem ds. 

nuncjatur w Sekretariacie Stanu Stolicy Apostolskiej.” 



Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radny K. Kleinowski opuścił sale posiedzeń. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu     

- 14. 

Rada Gminy w obecności 14  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                        

nr  XLIII/315/18 w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kobylanka – zał.       

nr  41/głosowanie imienne – zał. nr  42/. Uchwała została podjęta.  

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – projekt   nr 46/18. 

Sekretarz uzasadniła projekt uchwały zął. nr 43: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

nabycie  każdej nieruchomości na własność Gminy Kobylanka - do czasu określenia przez 

Radę Gminy zasad nabycia -  wymaga zgody Rady Gminy.  

Właściciel nieruchomości zabudowanej  budynkiem mieszkalnym oraz budynkami 

gospodarczymi, oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 179/8  w obrębie Reptowo, nr posesji 

79 o powierzchni 1488 m2 złożył do Wójta Gminy Kobylanka ofertę ich nabycia w drodze 

sprzedaży za cenę 225 tysięcy zł. 

Przedmiotowa nieruchomość usytuowana jest na obszarze, dla którego brak jest 

obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z zapisami 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Kobylanka 

oznaczone są symbolem Rp-M1 – strefa mieszkalno-usługowa, tereny zabudowy istniejącej     

i uzupełniającej.  

Mając na względzie powiększenie zasobu mieszkaniowego oraz konieczne potrzeby                

w zakresie pozyskania lokali socjalnych oraz terenu pod ich budowę  rozważono 

przedstawioną propozycję. Aktualnie uprawnionych do zawarcia umów najmu na lokale  

socjalne jest 13 rodzin.  

W związku z faktem iż tworzenie warunków do zaspokajania potrzeb mieszkaniowych 

wspólnoty należy do zadań własnych gminy uznano, że nabycie przedmiotowych 

nieruchomości  jest celowe i uzasadnione.  

 W związku z powyższym proponuję podjęcie przedmiotowej uchwały.” 

Na sale posiedzeń przybył radny K. Kleinowski. Ilość radnych biorących udział                      

w posiedzeniu – 15. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych J. Kisielewska przedstawiła pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Z. Drohomirecki przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radna Cz. Grabowska – poinformowała, że z komisji jest taka inf. - dotyczy to 

zabezpieczenia dla 5 rodzin i koszt remontu 80 000 zł. 

Wójt poinformował, że to była różnica. 



Rada Gminy w obecności 15  radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwała                       

nr  XLIII/316/18 w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – zał. nr  44/głosowanie 

imienne – zał. nr  45/. Uchwała została podjęta.  

Ad. 20 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi udzielił wójt: 

Radna Cz. Grabowska: 

– dotyczy drogi Cisewo-Wielichówko – dotyczy naprawy w ramach gwarancji, są coraz 

większe dziury, 

Odp.: Wójt poinformował, że jest po rozmowie z wykonawcą. W ramach nowych środków 

zostaną załatane dziury i zostanie przykryte nakładką ścieralną. 

-  dotyczy wycinki 8 szt. drzew, 

Odp.: Wójt poinformował, że wycinki nie będzie. Może w ramach cięć pielęgnacyjno-

sanitarnych  przez leśniczynę. 

- przetarg ma się odbyć 9-10.05 a teraz dowiadujemy się, że w czerwcu? 

Odp.: Wójt poinformował, że wszystkie dokumenty, pozwolenia mamy oczekujemy na 

przetarg. 

Radny J. Malinowski: 

 – prosi o sprecyzowanie do 8.06, a następnie do 8.07 tylko to jest niedziela. 

Odp.: Wójt poinformował, że dotyczy to 6.07 tj. piątek. 

- sprawa rowów (druga strona) jaki stan jest, 

Odp. Wójt poinformował, że czekamy na wykładnię, sprawa nie jest jeszcze rozstrzygnięta. 

Salę posiedzeń opuścili radni: radna Cz. Grabowska i radny D. Dąbkowski. Ilość radnych 

biorących udział w posiedzeniu – 13. 

- kto podpisał skargę, jaki radny. 

Odp. Wójt poinformował, że radny G. Kłos i radna A. Grzyb. 

Radny K. Kleinowski – jaki będzie stan zadłużenia po realizacji inwestycji na koniec 

kadencji? 

Odp.: Wójt poinformował, że na dzień dzisiejszy pkt. 2.2 WPF str. 1 - to jest bardzo 

szczegółowe. 

Radna A. Grzyb: 

-  dotyczy boiska w Jęczydole i Bielkowie – jakie jest dofinansowanie? 

Odp.: Wójt poinformował, że brak informacji. Wnioski będą składane na dofinansowanie do 

dwóch boisk.  

- dotyczy poz. 110 z rejestru umów – przygotowanie wniosku – o jaką kwotę Gmina się 

zwróciła? 

Odp.: Wójt poinformował, że dofinansowanie poszło tyle ile jest w projekcie.  Wysłany 

wniosek na ul. Jeziorną. 

Radna J. Kisielewska – dotyczy etatów policji i straży – proponuję się, aby zastanowić się,  

obsada dwóch etatów jest za mała. Powinna być większa ilość strażników. 

Odp.: Wójt poinformował, że czeka na dyskusje publiczną, czy służba wieloosobowa 

(mandaty itp.) czy zakres taki to co robią do tej pory. Wymagam, aby pilnować decyzji w 

zakresie śmieci, porządku to co jest w naszej kompetencji. Przedstawiona tabela dot. zakresu 

czynności, które są podejmowane przez straż gminną. Dyskusja się odbędzie. Nie planuję 

zwiększenia na dzień dzisiejszy.  

Radna A. Adamczyk – na jakim etapie są rowy? 

Odp.: Wójt poinformował, że jest podpisane zlecenie na Kunowo. 



Radny D. Szczęsny – dotyczy ul. Wilgi i Czapli w Morzyczynie – droga jest nie przejezdna, 

są krzaki do wycięcia. 

Odp.: Wójt poinformował, że krzaki zostaną wycięte. 

Radna Z. Drohomirecki – tablica bardzo ważna – służby ratownicze. 

Odp.: Wójt poinformował, że mapki są robione (Motaniec i Niedźwiedź). 

Radna A. Grzyb – czy Pan się zapytał o przekroczeniu prędkości przez kierowców pojazdów 

wojskowych? 

Odp.: Wójt poinformował, że sprawę przekaże do załatwienia. 

Sołtys sołectwa Kobylanka p. D. Bagińska – zgłosiła przycinkę drzew na ścieżce rowerowej – 

dla bezpieczeństwa rowerzystów). 

Odp.: Wójt poinformował, że przycinka może zostanie zrobiona przy wykonywaniu prac na 

ul. Wilgi i Czapli. 

Radna J. Kisielewska – wyjazd z os. Zielonego w Kobylance jest bardzo niewidoczny. 

Odp.: Wójt poinformował, że przycinka będzie wykonana. 

Radny K. Kleinowski – kto jest odpowiedzialny za ścieżkę rowerową – jest bardzo dużo 

szkła. 

Odp. : Wójt poinformował, że sołtysi nie maja możliwości sprzątać. Zostanie przygotowana 

do budżetu obsługa przestrzeni publicznej.  

Radny G. Kłos: 

 – prośba, aby zgłosić w Zarządzie  Dróg Wojewódzkich ( dotyczy zakrętu Kobylanka-

Bielkowo – duże dziury, dokończenie poboczy). 

Odp.: Wójt poinformowała, że zostanie przygotowane pismo dot. naprawy drogi nr 120. 

- dotyczy postoju przy poczcie w Kobylance. Utwardzenie terenu przy sklepie LEWIATAN 

dla osób korzystających z poczty w Kobylance.  

Sołtys sołectwa Kobylanka – proponuje, aby zastanowić się nad wykorzystaniem terenu przy 

poczcie w Kobylance. 

Odp.: Sekretarz poinformowała, że było pismo skierowane do poczty i było przez jakiś czas 

otwierane podwórko w celu wykorzystania na parking. Takie były uzgodnienia dotyczące 

udostępniania parkingu dla mieszkańców. Jest druga strona dotyczy zlikwidowania 

ogrodzenia w celu udostępnienia terenu na parking. 

Radna J. Kisielewska poinformowała, że sprawa zostanie ustalona z dyrektorem poczty. 

Radny M. Ilnicki: 

- czy jest pomysł zagospodarowania terenu po komisie przy OSiR w Zieleniewie? 

Odp. : Wójt poinformował, że projektu nie jest robiony. To jest w WPT. Teraz jest 

zagospodarowany teren. Projektu nie ma. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wiąże się to z pomysłem przeniesienia 

przystanku w głąb dla bezpieczeństwa młodzieży oczekującej na przystanku w okresie letnim. 

- była informacja dotyczy boiska gminnego (płyta, szatnie) – czy jest podjęte działanie, jaki 

byłby to koszt? 

Odp. : Wójt poinformował, że musi być podjęte pilnie to działanie. Na przyszły rok znajdzie 

się boisko pełnowymiarowe dla Klubu Sportowego „Zjednoczeni” Kobylanka. 

 

Ad. 21 

Wolne wnioski i informacje. 

Radna A. Nelke – kiedy zostaną podane terminy związane z rozbudową szkoły i transportem 

szkolnym? 

Wójt  poinformował, że rodzice  otrzymają dwa lub trzy warianty do wyboru. Informacja 

zostanie przekazana do 20 lipca. 

Radna A. Grzyb poinformowała, że to jest okres wakacyjny. Jak rodzice dokonają wyboru? 

Wójt poinformował, że nie ma możliwości aby decyzje podjąć w ciągu jednego dnia. 



Radna A. Grzyb poinformowała, że gdzieś była wcześniej informacja, że dowóz dzieci będzie 

od  klasy IV i też była informacja, że od klasy VII. Aktualnie brak informacji. 

Wójt poinformował, że nie było można podjąć decyzji.  Powód - brak wykonawcy, konkurs 

na dyrektora szkoły. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jest  deklaracja p. wójta do 20 lipca będzie 

udostępniona informacja dotycząca szkoły. 

 

Ad. 22 

Zamknięcie obrad.           

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 14.05 zamknął 

obrady XLIII sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 Przewodniczący Rady Gminy  

 

      Mariusz Ilnicki 

 

 
 

 

 


